



TEXTILGLAS-
TECHNOLOGIE

Person to contact

Dr. Florian Winter
REACH Responsible

Phone: +49 5439 9416-53
Fax: +49 5439 9416-10
Mobile: +49 151 23473641
E-mail: fwinter@culimeta.de

10th of October 2018

REACH statement

Culimeta Textilglas-Technologie GmbH & Co. KG is a manufacturer of textile glass products and according to the regulations from REACH a "downstream user". We only deliver non-chemical products. Our products without any exception don't release SVHC listed substances above the allowed limit. Therefore Culimeta Textilglas-Technologie GmbH & Co. KG is not liable for the registration.

Furthermore, we will inform you immediately, according to REACH regulations, article 33, if ingredients in our products are to be listed as very high concern and over the limit of 0.1 %. According to the current state we do not expect that this would be the case.

Regardless of this, we do have the confirmation of our suppliers that all raw materials used and products delivered are not hazardous according to REACH regulations.

Dr. Florian Winter
REACH Responsible



TEXTILGLAS-
TECHNOLOGIE

Ihr Ansprechpartner

Dr. Florian Winter

REACH-Verantwortlicher

Tel.: +49 5439 9416-53

Fax: +49 5439 9416-10

Mobil: +49 151 23473641

E-Mail: fwinter@culimeta.de

10. Oktober 2018

REACH - Erklärung

Die Culimeta Textilglas-Technologie GmbH & Co. KG ist als Hersteller von Textilglas-Produkten im Sinne der REACH-Verordnung "nachgeschalteter Anwender". Wir liefern ausschließlich Erzeugnisse (nicht-chemische Produkte). Aus den von uns gelieferten Erzeugnissen wird ohne Ausnahme unter normalen und vernünftigerweise vorhersehbaren Verwendungsbedingungen kein gelisteter Stoff (nach jeweils aktueller SVHC-Liste) über dem erlaubten Limit freigesetzt. Somit unterliegt die Culimeta Textilglas-Technologie GmbH & Co. KG nicht der Registrierungspflicht.

Darüber hinaus werden wir sie umgehend informieren gemäß REACH-Verordnung Artikel 33, falls Inhaltsstoffe unserer Produkte als besonders besorgniserregend eingestuft werden und die Freisetzung über dem erlaubten Limit von 0,1 % liegt. Nach heutigem Stand gehen wir davon aus, dass dies nicht der Fall sein wird.

Unabhängig davon haben wir uns von unseren Lieferanten bestätigen lassen, dass die von uns eingesetzten Rohstoffe und Produkte unter REACH keinen Restriktionen unterliegen.

Dr. Florian Winter
REACH-Verantwortlicher